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	December 11, 2014
	
	Le 11 décembre 2014

	
	
	

	Coram:  LeBel, Karakatsanis and Gascon JJ.
	
	Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Kelly Hartle, Warden of the Edmonton Institution and Attorney General of Canada

Applicants

- and -

Omar Ahmed Khadr

Respondent
	
	ENTRE :

Kelly Hartle, Directrice de l’Établissement d’Edmonton et Procureur général du Canada

Demandeurs

- et -

Omar Ahmed Khadr

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for a further stay of execution of the respondent’s transfer to a provincial correctional facility for adults, until the Court determines the appeal, is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 1303-0267-AC, 2014 ABCA 225, dated July 8, 2014, is granted.
	
	JUGEMENT

La requête sollicitant un sursis additionnel à l’exécution du transfèrement de l’intimé dans un établissement correctionnel provincial pour adultes, jusqu’à ce que la Cour ait statué sur le pourvoi, est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d'appel de l’Alberta (Edmonton), numéro 1303-0267-AC, 2014 ABCA 225, daté du 8 juillet 2014, est accueillie. 
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